
حیدر بهاروند طی روزهای اخیر به باشـــگاه نساجی اعلام 

کرد در صورتی که نتوانند چمن ورزشـــگاه شهید وطنی را 

بازسازی کرده و آماده مســـابقات کنند، از میزبانی در این 

ورزشگاه محروم خواهند شـــد. این تهدید درحالی است 

که نساجی چی ها فرصتی برای بازسازی چمن این ورزشگاه 

ندارند و این به  خطری بزرگ برای آنها تبدیل شـــده است. 

یکماه قبل یعنی بعد از بازی تیم نساجی مقابل تیم ذوب آهن 

وعده هایی مبنی بر تغییر چمن ورزشگاه وطنی و حتی نصب 

سکوهای پشت داده شد، ولی هنوز اتفاق تازه ای رخ نداده 

و این ورزشـــگاه هیچ تغییری به خود ندیده است. مدت ها 

است مدیران باشگاه نساجی در این خصوص از مسئولان 

مربوطه در استان مازندران درخواست همکاری کرده اند و 

همچنان منتظر هستند. همین مساله بهانه ای شد تا سراغ 

مدیرعامل این باشگاه پرطرفدار مازندرانی که اخیرا بیانیه ای 

درباره قراردادهای لیگ برتر منتشر کرد، برویم. گفت وگوی 

»فرهیختگان« با  علی امیری را در ادامه می خوانید.

برای بازسازی چمن ورزشگاه شهید وطنی چه کردید؟

اداره کل ورزش و جوانان اســـتان مازندران درصدد آن است این 

مشکل را حل کند. آنها با پیمانکاری قرارداد چمن طبیعی بستند 

و امیدواریم این کار در بهترین زمان ممکن حل شود.

چیزی به شروع مجدد لیگ باقی نمانده و بازسازی با چمن 

طبیعی بسیار زمان بر است. فکر می کنید موفق شوید؟

می دانیم که نصب چمن طبیعی زمان بر است، از این رو قرار است 

این چمن در محل دیگری کشـــت شود و پس از آن به ورزشگاه 

شهید وطنی منتقل شود. اگر بخواهند چمن را در زمین ورزشگاه 

شهید وطنی کشت کنند، یک فصل ونیم زمان لازم است، چراکه 

خاک برداری لازم دارد و ما چنین فرصتی نداریم. از طرفی برای 

اینکه از میزبانی محروم نشویم قرار است نقاط ضعف فعلی همین 

چمنی که هست را ترمیم کنند تا فرصت برگزاری مسابقات را از 

دست ندهیم.

سازمان لیگ ترمیم مقطعی را می پذیرد؟

باید کارشناسان سازمان لیگ از محل بازدید کنند و درصورتی که 

چمن را تایید کنند، مشکلی نخواهد بود. امیدوارم این نقاط ضعف 

به موقع رفع شود و ما از این بابت مشکل پیدا نکنیم. ما اگر 

می خواهیم میزبانی در ورزشگاه وطنی برگزار شود، 

باید به فکر رفع ایرادات باشیم.

نســـبت به نقل وانتقالات فصل جاری واکنش 

نشـــان داده و بیانیه ای صادر کـــرده بودید. 

دلیلش چه بود؟

من سال هاســـت در فوتبال حضـــور دارم و فصول 

مختلف نقل وانتقـــالات را دیده ام، ولی 

تاکنون هیچ گاه به این شـــکل نبوده 

است. هرسال اگر بازیکنی عملکرد 

خوبی داشت، نسبت به فصل قبل 

با افزایش 20 درصدی قرارداد 

روبه رو می شـــد و اگر بازیکن 

خـــاص و تاپی بود، ممکن 

بود حتی تـــا 50 درصد 

افزایش قیمـــت هم پیدا 

کند، ولی درحال حاضر از 

مبالغ سرسام آوری صحبت 

می کنند و بازیکنان با افزایش 

دستمزد 600 درصدی پای میز مذاکره می نشینند! چرا بازیکن 

500 میلیون تومانی باید قرارداد 3 میلیارد تومانی ببندد؟

به نظر می رسد در بازار رقابت کم آوردید!

با این رویه خصوصی ســـازی یک شعار است. باشگاه ما توسط 

شـــرکت هواپیمایی وارش اداره می شـــود و ما کاملا خصوصی 

هســـتیم. با این روندی که من در بازار فوتبال می بینم، باشگاه 

ما و باشگاه هایی مثل ما نهایتا یک سال دیگر عمر کنند، چراکه 

رقابت بسیار ناعادلانه و نابرابر است و ما توان رقابت نداریم.

فکر می کنید چطور باید این بازار را کنترل کرد؟

هـــچ نظارتـــی روی بودجه های دولتی کـــه در این قبیل 

تیم هـــا خرج می شـــود، وجود نـــدارد. رقم هایی که در 

قراردادهایشان می گویند، سرسام آور است. بازیکنی 

که به ما پیشنهاد 2 میلیاردی می دهد و ما نمی توانیم 

بپذیریم، در تیمی دیگر قرارداد 3/5 میلیاردی می بندد. 

این عجیب است! کنترل کردن این بودجه های دولتی 

ســـخت نیست. باید روی آنها نظارت شود. 

مراجعی هستند که می توانند ورود 

کننـــد و جلوی این بی ثباتی را 

بگیرند. باشـــگاه خصوصی 

اگـــر بخواهـــد می تواند به 

هر شـــکلی از زیر بار این 

قبیل نظارت ها دربرود، 

چون خصوصی است و 

چک هایی که می کشد 

شـــخصی است، ولی 

بودجـــه مراکز دولتی 

مشـــخص اســـت و 

نظارت بر آنها سخت 

نیســـت. پس بیایند و نظارت کنند. این دولتی ها کار را برای ما 

خصوصی ها سخت می کنند، چون از جیب شان خرج نمی کنند.

در این سال ها شاهد چنین افزایش قیمتی ازسوی بازیکنان 

بودید؟

در این 18-17 سالی که در فوتبال هستم، هرگز مثل امسال را 

ندیده ام. باشـــگاه های دولتی در این شرایط واقعا کار را برای ما 

سخت کرده اند. من به این فضای نقل وانتقالات خیلی مشکوکم. 

به نظر من یک نفر این مبالغ را هدایت می کند. در غیر این صورت 

بازیکن 1/5 میلیاردی یک شـــبه چطور این همه افزایش قیمت 

پیدا و به راحتی از 7-6 میلیارد صحبت می کند.

فصل قبل باید به فکر تمدید قرارداد بازیکنان تان می بودید، 

ولی با پایان فصل ریزش زیادی داشتید و مهره های خوبی 

را از دست دادید.

این بازیکنانی که امســـال قراردادشان به پایان رسیده و از تیم 

ما رفتند، دو ســـال قبل و در زمان من قرارداد دوســـاله بستند. 

متاســـفانه فصل قبل که ما نبودیم قراردادشان تمدید نشد. به 

همین دلیل بازیکنان زیادی را از دســـت دادیم. با خیلی ها باید 

تمدید می کردند، ولی این کار انجام نشد. ضمن اینکه ما در این 

شرایط به فکر ســـرمایه گذاری روی جوان ها و بازیکنان زیر 23 

سال هستیم. برای تامین آینده باشگاه مان به این فکر افتادیم. 

امیدوارم این بازیکنان برای تیم مثمرثمر باشند و نیاز ما را برطرف 

کننـــد. فعلا از 7 بازیکنی که می توانیم جذب کنیم 5 بازیکن را 

بـــه خدمت گرفتیم و دو بازیکـــن دیگر را نیز به زودی به خدمت 

خواهیـــم گرفت. با این توان مالی و بازیکنانی که مدنظر داریم، 

تیم بدی نمی بندیم.

موفق شدید خواسته سرمربی تیم تان را برآورده کنید؟

فکری مربی بســـیار خوب و بادانشی است. خیلی از بازیکنان 

نساجی که حالا خواهان پیدا کرده اند، مدیون این مربی هستند. 

تا قبل از آمدن فکری به نساجی سر نخواستن این بازیکنان دعوا 

بود. وجود این مربی باعث شد تیم ما نظم بگیرد. ما هم با به خدمت 

گرفتن این مربی یک مربی جوان روانه لیگ برتر کردیم. حسن 

محمود فکری این اســـت که دوست دارد ستاره به لیگ معرفی 

کند نه اینکه از جذب ستاره به تیمش بدش بیاید، ولی بیشتر به 

ستاره سازی علاقه مند است. باوجود او همین اتفاق هم خواهد 

افتاد و سال بعد بازیکنان زیادی به لیگ برتر معرفی خواهیم کرد.

باشگاه استقلال در مقطعی خواهان مربی شما بود و هنوز 

هم ســـرمربی قطعی خود را معرفی نکرده. نگران از دست 

دادن او نیستید؟

فکری در عین اینکه اســـتقلال فنی دارد، با ما همراه است. او 

فصل بعد سرمربی تیم ما است. اخیرا هم بیانیه ای صادر کرد و 

مدعی شد این موضوع شایعه است. همه فکر او نساجی است.

با توجه به اینکه سابقه همکاری با باشگاه استقلال را دارید و 

در مقطعی در بخش مدیریتی این باشگاه بودید، تحلیل تان 

از وضعیت مدیریت اخیر باشگاه استقلال چیست؟

من می توانم به شکل شفاف درمورد مدیریت استقلال صحبت 

کنم، ولی چون در تیم دیگری ســـمت اجرایی دارم، نمی توانم و 

نمی خواهم درمورد تیم اســـتقلال چیزی بگویم. فقط می توانم 

بگویم ثبات در مدیریت می تواند به هر باشـــگاهی کمک کند. 

امیدوارم این ثبات در باشـــگاه استقلال هم وجود داشته باشد. 

باید به مدیری که روی کار است فرصت داد. قطعا همه مدیران 

علاقه دارند بهترین دســـتاورد ها را داشته و رزومه خوبی از خود 

به جا بگذارند. اگر فتح الله زاده به عنوان موفق ترین مدیر باشگاه 

استقلال شناخته می شـــود، به خاطر عملکرد موفقیت آمیزش 

اســـت. از این رو باید اجازه دهند سعادتمند هم برنامه هایش را 

اجرایی کند.
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ســـند كمپانـــی وانت پیـــكان مـــدل ١٣٨٤ به رنگ ســـفید و شـــماره موتور 

١١٢٨٤٠٥١٠٢٣ و شماره شاسی ١٢١٣٧٨٣٢ متعلق به خانم لیلی خواجه زاده 

به شماره شناسنامه ٤١٩ مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

گواهینامه موقت پایان تحصیلات کارشناسی ارشـــد ناپیوســـته رشته مدیریت 

بازرگانی- مدیریت تحول دانشگاه آزاد اسلامی واحد کرمانشاه متعلق به آقای جعفر 

کهریزی فرزند محمد علی به شـــماره ملی 3258021953 و شماره گواهینامه 

3304569/ف تاریخ صدور 96/9/19 مفقود شده است.

مدرك گواهینامه موقت اینجانب مهدی ابراهیمی پیشه كناری فرزند رضاعلی به 

شماره ملی 2691464784 صادره از رودسر در مقطع كارشناسی پیوسته رشته 

مهندسی عمران صادره از واحد دانشگاهی رامسر به شماره سریال 3057030 

مفقود گردیده است و فاقد اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا می شود اصل مدرك 

را به دانشگاه آزاد اسلامی واحد رامسر به نشانی رامسر- بلوار شهید عباسمفرد- 

دانشگاه آزاد اسلامی واحد رامسر ارسال نماید.

اصل مـــدرک فارغ التحصیلی اینجانب هدا مداح فرزند محمدرضا به شـــماره 

شناســـنامه 3380089257 صـــادره از بندرعباس به شـــماره دانشـــجویی 

179011401603 در مقطع کارشناســـی رشته مهندسی معماری صادره از 

واحد دانشـــگاهی بندرعباس مفقود گردیده اســـت و فاقد اعتبار می باشد. از 

یابنده تقاضا می شـــود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد اسلامی واحد بندرعباس 

به نشانی بندرعباس، بلوار امام خمینی، خیابان دانشگاه پردیس دانشگاه آزاد 

اسلامی واحد بندرعباس ارسال نماید.

اصل مـــدرک فارغ التحصیلی اینجانب مهدی کیان فرزند داریوش به شـــماره 

شناســـنامه 744 صادره از چالوس به شماره دانشجویی 158811400111 

در مقطع کارشناسی رشته مهندسی عمران - عمران صادره از واحد دانشگاهی 

بندرعباس مفقود گردیده است و فاقد اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا می شود 

اصل مدرک را به دانشـــگاه آزاد اسلامی واحد بندرعباس به نشانی بندرعباس، 

بلوار امام خمینی، خیابان دانشگاه پردیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد بندرعباس 

ارسال نماید. 

گواهی موقت پایان تحصیلات اینجانب فواد اسدی مشیزی فرزند محمدجواد به 

شماره شناسنامه 298 در مقطع کارشناسی رشته حسابداری صادره از دانشگاه 

آزاد اسلامی واحد بردسیر مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

مدرک فارغ التحصیلی اینجانب سودابه روح نوازلنگه  بیز فرزند حسن به شماره 

شناسنامه 656 صادره از مغان در مقطع کارشناسی رشته زبان و ادبیات انگلیسی 

صادره از واحد دانشگاهی آزاد اسلامی کرج با شماره 1/41804 مفقود گردیده 

است و فاقد اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را به دانشگاه 

آزاد اسلامی واحد کرج به نشانی کرج - رجایی شهر- دانشگاه آزاد اسلامی کرج 

ارسال نماید.
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  امیدوارم نگذارند میزبانی را از دست بدهیم   باید به سعادتمند در استقلال فرصت بدهند  فکری فصل بعد هم سرمربی نساجی است

 ورزش هـــای المپیکی در کشـــورمان یکی پس از دیگری 

کار خود را آغاز می کنند و دلیل عمده اش هم رقابت های 

جهانی و المپیک اســـت که رفته رفته در تمامی رشته ها 

زمزمه برگزاری شـــان به گوش می رســـد و همین موضوع 

فدراســـیون های ورزشی در داخل کشـــور را هم مجاب 

کرده که با گرفتن مجوزهای لازم از ســـتاد مبارزه با کرونا 

در ورزش و رعایـــت پروتکل های بهداشـــتی، تمرینات و 

رقابت های لیگ را برای آمادگی هرچه بیشتر بازیکنان آغاز 

کنند. این روزها بیش از همه، این ورزشکاران هستند که 

در نگرانی و مشـــکل به سر می برند. آنها از یک سو نگران 

حفظ آمادگی شان برای حضور در رقابت های انتخابی تیم 

ملی و رقابت های جهانی هستند و از سوی دیگر تعطیلی 

لیگ از لحاظ مالی آنها را در شرایط بدی قرار داده است و 

به نظر می رسد که دیگر زمان آن رسیده باشد که با ویروس 

کرونا، ورزش را هم به جریان بیندازیم. دیروز بعد از اعلام 

رقابت های جهانی تیراندازی با مریم الســـادات احمدی، 

سرپرست تیم تیراندازی بانوان دانشگاه آزاد تماس گرفتیم 

تا از شـــرایط این تیم و ورزشکارانش باخبر شویم. آنچه در 

زیر می خوانید ماحصل این گفت وگو است.

از شرایط تیراندازی دانشگاه آزاد بفرمایید. شما هم فعلا 

تمرین نمی کنید؟ 

تیم ما فعلا به رقابت های لیگ برتر صعود کرده اســـت و بعد از 

این اتفاق ما هنوز موفق به برگزاری تمرینات نشده ایم. البته با 

توجه به اینکه قرار اســـت رقابت های لیگ برتر اواسط یا اواخر 

آبان ماه آغاز شـــود فکر می کنم که فرصت مناسب برای شروع 

تمرینات و آماده ســـازی بازیکنان وجود دارد و جای نگرانی در 

این زمینه وجود ندارد. 

پس لیگ امسال با تاخیر آغاز می شود. 

بله، به دلیل مشـــکلاتی که ویروس کرونا در کشور ایجاد کرده 

اســـت قرار بر این شـــد که امسال با کمی تاخیر رقابت ها آغاز 

شود تا بدین شکل سلامت ورزشکاران، مربیان و سایر عوامل 

به خطر نیفتد. 

بـــا توجه به اینکه ورزش های پربرخوردتر و پرریســـک تر 

کار خود را مدت هاســـت که آغـــاز کرده اند به نظرتان در 

تیرانـــدازی که یک ورزش کم خطرتری اســـت نیاز به این 

تعویق رقابت هایش دیده می شد؟ 

این تصمیم فدراسیون بوده که با توجه به برگزاری رقابت های 

تیراندازی در ســـالن های سرپوشیده، مسابقات با تاخیر آغاز 

شـــود. البته در این بین به نظرم ورزشکاران جوان و نوجوانی 

کـــه باید در رقابت های لیگ خودشـــان به رقابت بپردازند هم 

در این تصمیم فدراسیون بی تاثیر نبوده است، چراکه والدین 

این نفرات اجازه حضور فرزندان شان را در تمرینات و مسابقات 

نمی دهند که البته حق هم دارند. این مشـــکل باعث شد که 

هفته پایانی لیگ فصل قبل هم برگزار نشود و فدراسیون مجبور 

باشد اعلام نتیجه کند. 

اما خب می بینیم که فدراسیون جهانی از آغاز رقابت های 

بین المللی از اواخر سال جاری خبر می دهد. این به کیفیت 

آمادگی ورزشکاران ما آسیبی نمی رساند؟ 

قطعا فدراسیون ما برنامه ریزی لیگ خود را طوری انجام می دهد 

که به ورزشکاران ما در رقابت های بین المللی آسیبی وارد نشود. 

ضمن اینکه شـــما می دانید ما در تیراندازی ورزشکار مطرح و 

صاحب نام کم نداریم و اگر این برنامه ریزی اشکال داشت قطعا 

آنها این موضوع را به فدراسیون یادآور می شدند چراکه حاضر 

نیستند به موفقیت های برون مرزی خود آسیبی برسانند. 

شما برای بســـتن تیم جدید کار خاصی انجام داده اید و 

با بازیکنـــان باکیفیت برای حضور در لیگ برتر به توافق 

رسیده اید؟ 

بله، ما از زمانی که مشـــخص شد قرار است در لیگ برتر بازی 

کنیم مذاکرات خود را با یک سری از بازیکنان شروع کرده ایم 

و خواســـته ها و نیازهایشان را برای حضور در تیم دانشگاه آزاد 

جویا شده ایم و حالا هم که متوجه شده ایم رقابت های لیگ برتر 

چه زمانی آغاز می شود باید رفته رفته کار نوشتن قرارداد با این 

نفرات را آغاز کنیم. البته پیش از قرارداد باید با مدیران ورزش 

دانشگاه آزاد دیدار داشته باشیم و روند مذاکرات را با آنها توضیح 

دهیم تا با هماهنگی کامل بازیکنان را برای قرارداد فرا بخوانیم. 

بودجه دانشـــگاه آزاد برای بستن تیمی درخور لیگ برتر 

کافی است. 

به هر صورت دانشـــگاه برای خودش خط ومشـــی و سیاست 

خاص خود را دنبال می کند و ما موظف هســـتیم با رعایت این 

سیاست ها تیمی قدرتمند را روانه بازی ها کنیم. البته دستمزد 

تیراندازان در لیگ برتر به مراتب بالاتر از لیگ یک است و آنها 

در تیم های دیگری که حضور داشـــته اند این مبالغ را دریافت 

می کردند و حالا مـــا اگر می خواهیم آنها را مجاب به بازی در 

دانشگاه آزاد بکنیم باید بتوانیم خواسته هایشان را برآورده کنیم. 

در شرایط فعلی بازیکنان شاخصی وجود دارند که بدون 

تیم باشند و شما بتوانید آنها را جذب کنید. 

بله، هم بازیکنان آزاد وجـــود دارند و هم امکان جابه جایی 

آنها از تیم فعلی شان وجود دارد. ضمن اینکه در تیراندازی 

قراردادها یک ســـاله است و همین موضوع در فصل پیش رو 

کار دانشـــگاه آزاد را برای جـــذب نفرات مورد نیازش راحت 

می کند. 

اهداف تان برای حضور در لیگ برتر مشخص است؟ 

ما قطعا مثل لیگ یک در لیگ برتر هم به دنبال سکو هستیم و 

تیم را به شکلی می بندیم که بتوانیم با رقبای خود در بازی ها 

مبارزه کنیم. قطعا دانشـــگاه آزاد با مربیانی که در اختیار دارد 

و بازیکنان خوبی که جذب می کند این پتانسیل را دارد که در 

لیگ برتر هم خودی نشـــان بدهد و در اولین سال حضورش 

کسب سکو کند. 

البته شـــما در فصل قبل اعتقاد داشتید که لیگ یک از 

تیم های مطرح تری نسبت به لیگ برتر سود می برد. 

بله، البته امسال با حضور تیم های قدرتمند لیگ یک در لیگ 

برتر موضوع کمی متفاوت اســـت و قطعا شـــاهد رقابت های 

نفس گیری از تیم ها برای کســـب سکو خواهیم بود. اما ما با 

حمایت های دانشـــگاه آزاد و تکیه بر دانش مربیان و بازیکنان 

خودمان امیدواریم که بتوانیم روند موفقیت خود را ادامه بدهیم 

و اعتماد مسئولان را بی پاسخ نگذاریم. 
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